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Deltagere: Tina Facius (TF) – Dorthe Lauridsen (DL) – Michael Buth (MB) – Rene 
Madsen (RM) – Thor Wowk Larsen (TWL) – Karina Hauge (KH) 
Henrik Schou Madsen (HSM) – Gæst; Karina Vestermark Jensen (KVJ) 

Afbud: Stefan Daugaard (SD) 
Referent: Henrik Schou Madsen (HSM) 

 

Beslutningsprotokol: Ansvar 
Velkomst og godkendelse af dagsorden. 
Ø TF bød velkommen og her specielt til nyt medlem af bestyrelsen, Thor Wowk Larsen. 
Ø Tina spurgte om der var nogen der havde punkter til dagsordenen. Både hende selv og HSM 

havde punkt til under Eventuelt. 
Ø HSM valgt som referent 

 
Konstituering. 
Ø Med THW’s indtrædelse i bestyrelsen blev det økonomiske ansvarsområde allokeret 

til THW bl.a. for at fritage MB for området. Dette da MB har et stort arbejde med 
talent og elite. Den øvrige bestyrelse beholder deres ansvarsområder: 
Bredde og klubudvikling; KH 
Stævne og turneringsudvikling; RM 
Træner/dommer uddannelse og udvikling; SD  
Kommunikation; TF 
 

DVF Årsmøde 2024. 
Ø DL mente at mødet blev afviklet godt og roste oplæg fra både Karina Vestermark 

Jensen og Thomas Holdersen. 
Ø TF var også tilfreds med mødet. Hun ledte dog stadig efter tiltage der kan trække flere 

deltagere til årsmøderne.  
Bestyrelsen besluttede at spørge DVF’s klubber hvilke ønsker de har for en mere aktiv 
deltagelse. 
 

DVF Kommunikationsstrategi. 
Ø KVJ havde før mødet udsendt strategi for DVF’s kommunikation. Der var ingen 

kommentarer til strategien men enkelte punkter blev diskuteret; 
Bestyrelsen fandt at DVF bør have bedre kontrol over de digitale platforme der 
anvender DVF’s navn, logo eller omhandler vores aktiviteter. Bestyrelsen fandt det 
derfor nødvendigt at få en mere central styring og drift af disse for en mere klar og 
stringent kommunikation og promovering af vægtløftning i Danmark. 

Ø Det blev diskuteret hvorvidt det var nødvendigt med et nyhedsbrev til DVF’s klubber. 
Det skulle udsendes efter behov. 
Bestyrelsen mente dog at kommunikationen pt. var forbedret så meget, at det behov 
man så for år tilbage måske ikke eksisterede mere. Man besluttede derfor at evaluere 
kommunikationen næste år for en eventuel etablering af officielt nyhedsbrev. 

Ø I forbindelse med promovering af dansk vægtløftning blev der diskuteret muligheden 
for at vælge fyrtårne der kan fremstå udadtil som gode og dygtige repræsentanter for 
vægtløftning i Danmark f.eks. i forbindelse med pressekontakt.   
Bestyrelsen var enig i tiltaget, og TF sammen med KH vil arbejde videre med dette og 
vil mødes med de udvalgte profiler. 
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Ø Bestyrelsen har stadig ikke fundet den optimale fildelingsplatform. KVJ og RM 
foreslog at man brugte Google hvilket bestyrelsen godkendte.  

 
DM Ugen. 
Ø I forbindelse med afviklingen af DM Hold finalen søndag den 23. juni i Herning ifm. DM 

Ugen 2024 ville TF gerne have oplyst hvem fra bestyrelsen der ville deltage. Ud over TF vil 
KH, RM, MB, THW, SD og DL deltage. De to sidste som dommer ved stævnet. 

Ø RM sagde at status vedr. DM Ugen pt. var at der blev arbejdet med den praktiske planlægning 
af stævnet. Han fortalte også at der snarest vil blive sendt invitationer om deltagelse ud til de 
kvalificerede klubber. 
 

Talent og Elite. 
Ø DVF har modtaget forslag til en direkte kvalificering af landholdsløftere til de danske 

mesterskaber. Bestyrelsen opfattede forslaget som en konsekvens af en nægtet 
vægtklasseændring ifm. DM Senior 2024 og man var på den baggrund ikke indstillet 
på at imødekomme forslaget med henvisning til IWF’s bestemmelser.  
MB vil uddybe svaret over for landstrænerteamet. 

 
Eventuelt. 
Ø TF gjorde opmærksom på at der stadig skal være fokus på et korrekt etisk miljø 

omkring landsholdene.  
Ø HSM præsenterede nyt netværk i DIF for unge bestyrelsesmedlemmer. Der var ingen i 

bestyrelsen der levede op til alderskravet. 
 
Ref. Henrik Schou Madsen 
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